
 

 

Referat fra generalforsamling i Herre Senior den 1. november 2019 

 

1. Valg af dirigent 

Peder G.K. Christensen blev valgt til dirigent 

2. Formandens beretning 

Formanden startede med at byde de nye medlemmer velkommen i klubben – Sten og Jan 

Det blev bl.a. nævnt at banen aldrig har stået flottere, så derfor stor ros til greenkeeperne, at vi i år 

har droppet Club no. 1, og i stedet har spillet på vore nabobaner, at vi i år har haft en 

matchplayturnering med 18 deltagere og at vi fortsætter med denne turneringsform i 2020, at der 

er nogle, der spiller 9 huller og dermed, som noget vigtigt, fortsat er med i det sociale samvær i 

klubben, at bestyrelsen er i gang med nedfælde klubbens lokalregler på skrift. 

Formanden sluttede sin beretning med bl.a. en stor tak til vor sponsor – LM transport ApS og Slik 

for Voksne – som er med til at sikre en fornuftig økonomi i klubben. 

3. Kassereren aflægger regnskab. 

Niels gennemgik regnskabet og fremhævede bl.a. i vi i år har et underskud på knap 5.000 kr. i 2019, 

begrundet i at ikke indløste præmier, modsat tidligere år, er anført som en udgift i regnskabet. 

Endvidere blev fremhævet af kassebeholdningen ultimo september 2019 udgjorde ca. 15.000 kr., 

som vil blive reduceret til ca. 2.000 kr., når de resterende udgifter i 2019 er betalt. 

4. Fastsættelse af kontingent/matchfee for det kommende år 

Der var lidt snak om præmiestørrelser og kontingentniveau, hvorefter det blev besluttet at bevare 

nuværende niveau for kontingent, matchfee og præmiestørrelser. 

5. Fastsættelse af medlemstal 

Fastholdes uændret på 44 

6. Fastsættelse af maksimal handicap (HCP) 

Fastholdes uændret på 36 

7. Indkomne forslag fra medlemmer og bestyrelse 

Ingen forslag 

8. Valg til bestyrelsen for 2 år 



 

Hans Andersen og Anders Ulsø blev genvalgt 

9. Valg af 1‐2 suppleanter for 1 år 

Jens Erik Rud blev valgt 

10. Valg af revisor for 1 år 

Willi Boch blev genvalgt 

11. Eventuelt 

Det blev nævnt, at der er nye regler på vej vedr. spil til 9 huller, ligesom der blev snakket lidt om 

hvorledes matchlederne kunne gøres opmærksom på, at der var ”9 hullers spillere” tilmeldt dagens 

spil. 


